
 

 

 
Schriftelijke vragen Statenfractie PvdA  

 

Onderwerp: Voortgang Bouw Betaalbare Woningen 

19-2-2019 

 

Geacht College, 

 

In Brabant is in 2018 een recordaantal van 11.000 nieuwe woningen gebouwd. De Brabantse PvdA is daar 

heel trots op! Er is namelijk een steeds grotere behoefte aan betaalbare woningen. Dit terwijl huizenprijzen 

van bestaande woningen en de bouwkosten van nieuwbouwwoningen de pan uit reizen. We vinden het 

daarom superbelangrijk dat er veel betaalbare huur- en koopwoningen worden gebouwd. 

 

De PvdA-fractie heeft kennisgenomen van het bericht Steeds meer sociale nieuwbouwprojecten financieel 

onhaalbaar (NOS, 14 februari 2019). Er worden in het artikel geen provincies genoemd, waardoor de PvdA-

fractie benieuwd is naar de situatie in Brabant. Vooral de uit de pan reizende bouwkosten worden als 

oorzaak genoemd voor het financieel onhaalbaar worden van sociale woningbouw, evenals het gebrek aan 

bouwlocaties. Bovendien zorgt de marktwerking ervoor dat projectontwikkelaars de hoofdprijs kunnen 

vragen. De stichtingskosten van een woning zijn voor woningcorporaties en private ontwikkelaars daardoor 

steeds moeilijker te vertalen in een aanvaardbare maandhuur waarmee de exploitatie gedekt kan worden. 

Daarmee heeft de verhoging van de bouwkosten tot gevolg dat minder mensen betaalbaar kunnen wonen. 

 

Daarom hebben we de volgende vragen aan uw college: 

 

1. Heeft u cijfers inzake de bouw van betaalbare huur- en koopwoningen in Brabant over de laatste jaren? 

 

2. Bent u het met de PvdA-fractie eens dat de bouw van betaalbare huur- en koopwoningen in Brabant 

niet mag stagneren maar moet stijgen omdat er juist grote vraag naar betaalbare woningen is? 

 

3. Bent u het met de PvdA-fractie eens dat er in veruit de meeste Brabantse gemeenten voldoende 

locaties zijn voor de bouw van betaalbare woningen? 

 

4. Zijn er in Brabant nog uitleglocaties waar dure woningen zijn gepland waar geen vraag naar is, die 

kunnen worden omgezet naar locaties voor betaalbare woningen?  

 

5. Op welke wijze kunt u de gemeenten sturen in het bouwen van betaalbare woningen? 

 

6. Op welke wijze kunt u woningcorporaties steunen in het bouwen van betaalbare woningen? 

 

7. Op welke wijze kunnen door innovatie in bouwmethoden en bouwtechnieken de bouwkosten voor 

woningbouw worden verlaagd? Welke rol kan de provincie hierin spelen? 

 

8. Kan het verder stimuleren van zelfbouw en collectief particulier opdrachtgeverschap eraan bijdragen 

om meer betaalbare woningen te bouwen? 



 

 

Met hartelijke groet, 

Stijn Smeulders 


